
Zápis z veřejného zasedání MZ města Miletín č. 6, konaného dne 10.09.2014 
v 18.00 hodin v besedním sále Spolkového domu

Přítomni: Bc. M. Nosek, Z. Filounek, Ing. T. Kožíšek, Ing. V. Hak, B. Hak, Bc. O. Machačka,
                Z. Paulus
Omluveni: Mgr. A. Bendová, T. Hlavatý, M. Hlaváček, R. Rais
Neomluveni: - - -
Návrhová komise: Ing. T. Kožíšek, Z. Paulus
Ověřovatelé zápisu: Ing. V. Hak, Z. Filounek
Veřejnost: 10
Zapisovatelka: A. Jalová

Zasedání zahájil starosta města M. Nosek. Bylo konstatováno, že je přítomna nadpoloviční
většina členů MZ a zasedání je tak usnášeníschopné.

Program:
1) Volba návrhové komise ve složení T. Kožíšek, Z. Paulus.
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

2) Volba ověřovatelů zápisu ve složení V. Hak, Z. Filounek
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

3) Přijetí dotace na pečovatelskou službu od Královehradeckého kraje ve výši 54.000,- Kč
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

4) Schválení příspěvků spolkům ve výši 3.000,- Kč za pomoc při organizaci Svatojakubského
    jarmarku
    Každý spolek, který pomáhal při organizaci jarmarku obdrží 3.000,- Kč. Jedná se o spolky:
    DS Erben, Zelená stopa, Mladí hasiči, SDH Miletín, MS ČČK Miletín, Farníci Miletín, 
    ČRS MO Miletín, MOTO TIGER Team, SK Miletín, MI RO Miletín, Klub přátel K. J. 
    Erbena.
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

5) Přijetí příspěvku od obce Zdobín ve výši 35.391,- Kč, od obce Borek ve výši 31.618,- Kč a 
    od obce Červená Třemešná ve výši 16.815,- Kč na provoz ZŠ K. J. Erbena a MŠ Korálka
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

6) Podání žádosti o účelovou neinvestiční dotaci na výdaje JSDH Miletín za období  leden – 
    srpen 2014  - finanční dotace na výjezdy a zásahy JSDH mimo území města Miletín
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.



7) Pronájem restaurace Sousedský dům – na dobu určitou, od 01.10.2014 do 30.09.2024 firmě
    Sousedský dům, s.r.o., zastoupené p. K. Fleglem, nájem restaurace se bude hradit od 
    od 01.04.2015   ve výši 9.000,- Kč.
        Hlasování 6 pro, 1 proti, 0 se zdrželo.

8) Vybavení restaurace Sousedský dům – město má celkový seznam vybavení, které je 
    potřeba dokoupit, aby mohlo plně fungovat jako pronájemce restaurace. Vyčíslená hodnota
    potřebného dovybavení vyčíslena na cca 460.000,- Kč – část bude zakoupena v hotovosti, 
    část na splátky nebo leasing.
    Dotaz ze strany veřejnosti – jaká je návratnost samotnému městu, když samo vybaví 
    zařízení do restaurace, nájemce poté profituje a městu se nevrátí nic, naopak vybavení  
    časem ztrácí svou původní hodnotu?
    Odpověděl starosta – návratnost není, jedná se o službu města obyvatelům, nájemce musí 
    v případě ukončení nájmu vrátit vybavení ve stavu provozuschopném.  To bude ošetřeno v
nájemní smlouvě. Město jako majitel musí investovat nejen do stavebních částí, ale i do
vybavení. Například ordinace jsou také ve vlastnictví města a město je vybavuje za své
finance a ordinace také provozuje soukromý subjekt, který profituje. Je to  v rámci zachování
a zkvalitnění služeb pro veřejnost. Nájmy za tyto prostory se prakticky vrací zpět do
zkvalitnění a zachování služeb.
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

9) Schválení dodavatele stavby ulice Jiráskova
    Bylo vypsáno poptávkové řízení, osloveno 8 firem, přihlásila se pouze jedna firma     
    NADOZ, s.r.o. Nová Paka s nabídkou 1.690.000,- Kč. Město se bude snažit o snížení této 
    částky tím, že by pracovníci města odstranili stávající chodníky. Samotná akce firmou by 
    měla být dokončena nejdéle na konci října.
    Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

10) Smlouva mezi městem Miletín a Královehradeckým krajem o vypracování projektu na   
      rekonstrukci ulice Komenského v     Miletíně  
      Příští rok by mělo dojít  k zahájení akce rekonstrukce ulice Komenského (kanalizace
dešťová,  splašková,  nové chodníky a asfaltový povrch),  zároveň  bude vyřešen problém s
opakovanými povodněmi Na Koši, kdy bude nově dešťová vody díky této akci svedena do
Bystřice.  Pak  by  již  nemělo  docházet  k  povodním.  Na  tuto  akci  je  potřeba  vypracovat
společný  projekt,  na  jehož    vypracování   se  bude  podílet město  54%  (30.000,-  Kč),
Královehradecký kraj 46%.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

11) Směrnice k     zabezpečení grantového systému města Miletín   
      Směrnice bude stanovovat za jakých podmínek bude město finančně podporovat spolky.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

12) Příspěvek na provoz cyklobusů ve výši 2.000,- Kč 
      Město přispívá každoročně.



      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

13) Příslib příspěvku spolku MOTO TIGER TEAM Miletín ve výši 15.000,- Kč na účast při 
      šestidenní soutěži v Košicích. Reprezentovat budou 3 členové.
      Hlasování 6 pro, 1 proti, 0 se zdrželo.

14) Možnost využití Sběrného dvora Hořice
      Město Hořice nabídlo občanům města Miletín možnost využívat jeho sběrného dvoru.
      Miletínští si pak budou muset za tuto možnost zaplatit.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

15) Smlouva o nájmu nebytových prostor Muzea českého amatérského divadla na zámku –
      smlouva bude sepsaná s majitelem zámku, panem Mgr. O. Stýblem, provozovatelem 
      MČAD bude město za stejných podmínek, jaké mělo MČAD, o.s.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

16)  Souhlas zřizovatele ZŠ K. J. Erebena s     realizací projektu „Škola na dotek       
      v     Královehradeckém kraji“.     
      Vedení školy se podařilo získat dotaci určenou na rozvoj vzdělávání. Protože zřizovatelem
      ZŠ je město, je potřeba souhlasu zastupitelstva s realizací projektu.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

17) Dodatečná žádost DS Erben o příspěvek na pořádání XI. ročníku Národní přehlídky 
      seniorského divadla konanou v říjnu až prosinci r. 2014 ve výši 20.000,- Kč.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

18) Schválení dodavatele akce „okna a dveře II. etapa Sokolovna“
     Vypsáno poptávkové řízení, vybrána firma Window Holding, a.s., Lázně Toušeň s jejich 
      nabídkou 96.444,- Kč.
      Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

19)Smlouva mezi městem a firmou EKO-KOM, a.s.
     Smlouva s firmou zabývající se tříděním odpadů.
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.
 
20)Schválení dodavatele akce „střecha I. + II. etapa Sokolovna“
     Vypsáno výběrové řízení – přihlásila se pouze firma REOS – střechy, Hradec Králové
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

21)Pronájem nebytových prostor zdravotního střediska – pediatrie  od 01.01.2015 na dobu 
     neurčitou MUDr. Vopršalové za stejných podmínek, jaké má dosavadní MUDr. Kultová.
MUDr.Kultová z důvodu odchodu do důchodu ukončuje svoji praxi.
     Připomínka ze strany veřejnosti – obyvatelé by uvítali, kdyby se přemístila 
     ordinace praktického lékaře z 1. patra do nynější ordinace dětské a gynekologické ordinace



     v přízemí  a dotaz, zda by to nešlo zařídit?
     Odpověď – starosta – souhlasí, toto je velký problém, v minulosti se o této záležitosti 
     jednalo přímo s lékaři a ředitelstvím nemocnice v Hořicích, bohužel jednání byla 
     neúspěšná. Do budoucna by se mohlo podařit vyřešit tuto špatnou situaci ještě jiným 
     způsobem, a to koupí domu č.p. 6 na náměstí, to však již záleží na novém zastupitelstvu a 
     jednání mezi ním a majiteli domu.
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.
22) Informace o rozpočtových opatřeních schválených starostou a schválení rozpočtového 
      opatření č. 11 dle přílohy
     Hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

23) Diskuze
      Dotazy ze strany veřejnosti:

• Šlo by pokácet břízu v ul. Na Parkáni u domu s pečovatelskou službou? 
V pylovém období nejde mít v pečovatelském domu otevřená okna.  
Odpověděl starosta, že to půjde, ale až  v období vegetačního klidu.

• Nepodaří se získat dotaci na zateplení domu s pečovatelskou službou č.p. 244?
Starosta odpověděl, že o dotaci se bude moct zažádat, až budou ministerstvem v
příštím roce vyhlášeny dotační tituly.

• Šlo by natřít okna v pečovatelském domě č.p. 244? 
Starosta - ano, šlo by to, bude se muset zjistit celkový stav nátěru, nejdříve však na jaře
příštího roku.

• Kdy dojde k dokončení prací na Sokolovně? Starosta – v  roce 2015.

• Zda by šlo vymalovat chodby v pečovatelském domě č.p. 244? 
Starosta - ano, vymalovat bude moci přímo pracovník MěÚ, vyučený malíř.

• Budou se konat v Miletíně nějaké zajímavé besedy (např. cestopisné)? 
Starosta - ano určitě nějaké budou, konkrétní akce budou upřesněny.

• Je možnost, aby město zajistilo odvoz obyvatel zpět do Miletína z kulturních akcí
např. v Lázních Bělohradě. Pro místní není problém dostat se na akci, bohužel zpět
domů je to už s návratem špatné – autobusy už většinou nejezdí.

Starosta -  určitě je to možné, stačí projevit zájem, zorganizovat větší skupinku lidí a rádo se
vyhoví, město má k těmto účelům VW Transporter.

• V ZŠ se nachází nevyužívaný prostor nad „nářaďovnou“. V r. 2011 byla schválena
městským zastupitelstvem úprava tohoto prostoru, bohužel do této doby se
podařila jen část (vybudování trámků). Proč?

Starosta – pracovní četa má mnoho práce, proto je zatím nedokončené.
Pan P. se nabídl, že pokud mu bude dodán materiál, dokončí tyto práce svépomocí.
Starosta tuto vstřícnost přivítal, materiál bude zajištěn.

• Proč ještě nebyly odstraněny nedostatky na fasádě ZŠ?  U vstupu do školní jídelny
je mezi střechou a fasádou nedodělek – prostor, kde hnízdí ptactvo, vosy.

Bude provedena náprava.



• Pan P. upozornil na nutnou úpravu povrchu u vstupního schodu ZŠ, práce byla
provedena špatně, přestože záměr úpravy schodu považuje za dobrý.Starosta bude
provedena oprava schodu.

• Do nové fasády na škole vykloval několik děr starkapoud, je nutné tyto díry
zadělat. Starosta – díry budou opraveny. 

24)Návrh usnesení přečetl Ing. T. Košíšek.

      

    …...................................................                      …..................................................
           Bc. Miroslav Nosek                                                  Tomáš Hlavatý
         starosta města Miletín                                        místostarosta města Miletín

Ověřovatelé zápisu:     Zdeněk Filounek    …...........................................

                                    Ing. Vlastimil Hak  …...........................................


